
Vilnis Kreilis un viņa tipogrāfi ja(2. Ipp.) 
Galvenais izbraucot ar mašīnu - neaizmirst 

mājās galvu! - saka Imants 
Salaspils meitenes atkal vinnē

aktualitāte

TARIFUS, IESPĒJAMS, 
PA A U G STIN Ā S APRĪLĪ
Saruna ar Ēriku JUŠKEVICU

- Raksturojiet, lūdzu, savu 
uzņēmumu! Kādu jautājumu 
risināšana ir jūsu pārziņā?

- P/u Valgums-S ir izveidots uz 
pašvaldības Ūdensvadu un kanali
zācijas nodaļas bāzes un ir viens 
no vairākiem publiskajiem ūdens 
piegādātājiem Salaspilī, bet vienī
gā organizācija pilsētā, kas nodar
bojas ar sadzīves notekūdeņu aiz
vadīšanu un attīrīšanu. Ūdeni pil
sētai piegādā arī k/s Budeskalni, 
SIA Tigris Silavā, kā arī LaSi 
Saulkalnē.

Mēs apgādājām ar ūdeni Ķes- 
terciemu (HES ciematu), Zinātņu 
akadēmijas ciematu, katlumāju un 
nelielu ūdens sistēmu, kas izvei
dota Budeskalnu un Pļavu ielā, kā 
arī dažas mājas Raiņa ielā.

Pēc štatu sarakstiem ir 81 štata 
vienība, taču visas nav aizpildītas,

, p/u Valgums-S direktoru
ūdeni un kanalizāciju iedzīvotāji 
maksā tikai tik daudz, lai mēs va
rētu izdzīvot. Uzņēmums, kas 
iedzīvotājam piedāvā šos pakal
pojum us, ir m onopolists, jo  
daudzdzīvokļu mājai nevar būt 
vairāki piegādātātāji. Jāatrod 
vidusceļš, lai piegādātājs varētu 
pastāvēt, nepārvēršot monopola 
stāvokli par iedzīvošanās avotu.

- Kas nosaka pakalpojumu 
tarifus?

- Pašvaldība.
Runājot par ūdens piegādi pil

sētā, uzskatu, ka kvalitatīvu un 
normatīviem atbilstošu ūdeni pie- 
gādājam tikai divās sistēmās - 
HES un ZA ciematā. Ūdens, ko 
piegādājam  Budeskalnu ielas 
sistēmā, ņemot vērā, kāda tā tika 
pārņemta, ir nekvalitatīvs. Tāpat 
nefiltrēts, no dzelzs neattīrīts

P/u Valgums-S direktors Ēriks JUŠĶEVICS

ar vairākiem darbiniekiem no
slēgti līgumi. Tas ir pietiekoši, lai 
nodrošinātu visu sistēmu funkcio
nēšanu.

Mūsu uzņēmuma iekārtas un 
ēkas ir aptuveni 30 gadu vecas, un 
tās tiek ekspluatētas ļoti smagos 
apstākļos - mitrumā un ķīmisko 
vielu iedarbībā metāla daļas paāt
rināti korodē. Visām būvēm ne
pieciešami pamatīgi remonti, virs
mas jāapstrādā ar ļoti dārgiem 
specifiskiem materiāliem. Turklāt 
visas mūsu pārziņā esošās iekārtas 
jāremontē, neapturot to funkcio
nēšanu. Nevienu kanalizācijas 
sūkņu staciju nevaram izslēgt no 
spēles pat ne uz pāris dienām. Tas 
ir sarežģītais mūsu darbā. Pro
tams, pastāv arī līdzekļu problē
ma. Mūsu iedzīvotāju maksātspē
ja nav tik augsta, lai visi spētu sa
maksāt kaut vai to tarifu, kāds ir 
noteikts pašlaik - jāteic, ka par

ūdens tiek piegādāts bijušās agro
firmas ciemata iedzīvotājiem, lai 
gan patērētāji visur maksā vienā
di. Visas viņu sūdzības ir pama
totas.

- Vai tā ir, ka iedzīvotājiem 
par ūdeni jāmaksā vairāk, nekā 
to patērē?

- īpaši pamatots šis apgalvo
jums nav, jo zinām gada patēriņu. 
Piemēram, HES ciematā normatī
vā paredzētos 250 litrus diennaktī 
vienam  iedzīvotājam  knapi 
pietiek. Ļoti daudz ūdens aizplūst 
nakts stundās caur tualešu santeh- 
niskajām ierīcēm u.c.. Piemēram, 
no 1 līdz 5 rītā aizplūst vairāk ne
kā 300 kubikmetru ūdens (tas ir 
aptuveni 10% no diennakts patē
riņa visā HES ciematā). Tā notiek 
arī pārējā diennakts laikā, un, ja 
sarēķina, tad gandrīz 30-40% 
ūdens vienkārši aiziet zudumā!

(Turpinājums 2. Ipp.)

atpūta

Jau n a  kafe jn īca  - NELDA

Jaunajā tirdzniecības centrā 
janvāra sākumā tika atvērta ka
fejnīca Nelda. Tur apmeklētāji var 
baudīt brokastis, pusdienas un va
kariņas. Kā SV pastāstīja tirdznie
cības centra vadītājs Jevgēnijs 
Borts, kafejnīcā iecerēts rīkot da
žādu produktu degustāciju,- kā 
pirmo varētu minēt alus degustā- 
ciju nākamnedēļ. Sestdienās, 
pīkst. 22, jaunieši tiek aicināti uz 
diskotēkām (ieejas maksa - Ls 
1,50). Ja būs daudz apmeklētāju,

diskotēkas varētu notikt katru va
karu. Kafejnīcas darba laiks - no 
9 rītā līdz pēdējam apmeklētājam. 
Neldā iespējams pasūtīt svinību 
zāli jubilejām un citiem saviesī
giem pasākumiem.

SV eksperti šo jauko vietu ap
meklēja un konstatēja, ka īpaši lai
mīgi kafejnīcā jutīsies saldummī- 
ļi, jo kūku sortiments ir pietiekami 
kārdinošs un nekur citur Salaspilī 
tāda nav. Q

Inga  R E Č A

invalīdu biedrībā]

Pārvēl invalīdu biedrības valdi
17. janvāri pārvēlēta Salaspils invalidu biedrības valde septiņu 

cilvēku sastāvā. Priekšsēdētājas Marijas Sennes vietā ievēlēta Na- 
dežda Cvetkova. Kā Salaspils Vēstīm pastāstīja Salaspils pensionāru 
biedrības vadītājs Osvalds Gasjuns, tiek domāts par abu organizā
ciju tuvināšanos. O. Gasjuns uzskata, ka abām organizācijām ir ko
pīgi mērķi un intereses - abas iestājas par cilvēku kopību un lab
klājību.

Jaunā invalīdu biedrības priekšsēdētāja Nadežda Cvetkova uzskata, 
ka pats svarīgākais, lai invalīdi nejustos pamesti un dzīvotu normālu dzī
vi - apmeklētu teātrus, brauktu ekskursijās, sportotu. N.Cvetkova pa
stāstīja, ka pirms četriem gadiem, kad nodibinājusies invalīdu biedrība, 
tā arī ir bijis - bieži rīkoti atpūtas vakari, viņi daudz sportojuši, bet pa
mazām aktivitātes mazinājušās. “Protams, viena es neko nespēšu, taču 
ceru uz valdi - ja tā pilnvērtīgi strādās, tad kaut ko arī izdarīsim,” atzina 
tagadējā biedrības priekšsēdētāja. Darbs varētu sākties pēc revīzijas 
komisijas atskaites, t.i. apmēram pēc trim nedēļām.

Invalīdu biedrības telpas atrodas Skolas ielā 7,3. stāvā, 309. kabinetā. 
Pieņemšanas dienas: otrdienās no 15 līdz 18 un ceturtdienās no 10 līdz 
13. Visi ir aicināti vērsties ar savām problēmām un ierosinājumiem. Q

Jā n is  V A N A G S , Inga  R E Č A

Salaspils pilsētas pašvaldības dzīvojamā fonda 
iedzīvotāju zināšanai:
darbadienās visu diennakti izsaukt santehniķi un elektriķi 
var pa tālruni 46009, brīvdienās - 47224.

Liftu avārijas dienestam zvanīt pa tālruni 1-7542040.

K/n Enerģētiķis 24. janvarl, 15:00
aicina uz Salaspils pensionāru kopas 

padomes pārvēlēšanas sapulci.

Salaspils domes deputāts Juris PONE (LSDSP/LSDP) pieņem 
Salaspils iedzīvotājus katra mēneša 1. un 3. pirmdienā no 17:00 līdz 
19:00 domes deputātu istabā (2. stāvā, blakus sēžu zālei, tālr. 43142).

J .P o n e  (t.m . 4 3 4 0 4 ) |

- Kā jūsu pašsajūtu 
ietekmē pavasaris 
janvāra vidū?

Aina, strādā bērnudārzā:
•  Ļoti slikti, jo gribas ziemu un 
sniegu.

Kārlis Kučinskis, macas: 
•  Diezgan bēdīgi.

Raimonds, studē:
•  Bieži jāmazgā mašīna, tā ir ne
patīkama fiziska piepūle.

Diāna Kaluma, mājsaimniece:
•  Normāli. Tas ir mazliet dīvaini, 
bet nav nekas neparasts.

Aivars, strādnieks:
•  Normāli. Silti, cilvēki saka, ka 
aukstāks nebūs.

Vallija, pensionāre:
•  Slikti - daudz dubļu.

Andrejs, celtnieks:
•  Ļoti slikti! Kokiem sāks plaukt 
lapas, būs sals, tātad - vēls pava
saris.

S a g a ta vo ja  A s tra  N A G L E
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aktualitāte

TARIFUS, IESPĒJAMS, 
PA A U G STIN Ā S APRĪLĪ

- Vai šie 250 litri ir tikai auks
tā ūdens diennakts norma?

- Tas ir viss kopā patērētais 
ūdens. Ja patērētājam nav skaitī
tāja, viņš maksā pēc normatīva 
par 250 litriem aukstā ūdens, no 
kura daļa tiek sasildīta. Maksā par 
karsto ūdeni ietilpst tikai aukstā 
ūdens sasildīšana. Tas cilvēkiem 
bieži vien nav skaidrs. īres grā
matiņā vajadzētu būt redzamam, 
cik jāmaksā par ūdeni un cik - par 
uzsildīšanu. Piebildīšu, ka Salas
pilī vēl nav pieņemts lēmums par 
to, ka iedzīvotāji varētu norēķinā
ties par patērēto karsto ūdeni at
bilstoši skaitītāja rādītājiem.

- Vai iedzīvotājam  ūdens 
skaitītāji ir izdevīgi?

- Tas atkarīgs no tā, cik kurš 
tērē» Katrā gadījumā tas noteikti 
liks samaksāt par reāli patērēto, un 
tad arī cilvēks zinās, cik daudz 
viņš var atļauties. Pieredze rāda, 
kā iedzīvotājam , kurš uzlicis 
skaitītāju, ūdens patēriņš ļoti 
strauji samazinās. Tas ir ļoti sva
rīgi. Domāju, ka likt aukstā ūdens 
skaitītāju noteikti ir izdevīgi. Nav 
problēmu, ja kaut kur jāaizbrauc - 
nav jānodarbojas ar pakalpojumu 
pārrēķiniem, jo ūdens tiek uzskai
tīts pēc skaitītāja.

- Cik mājām šie ūdensskaitī- 
tāji jau uzlikti?

- Atbilstoši domes lēmumam, 
līdz 1996. gada 1. jūlijam bija jā
uzliek ūdensskaitītāji visām indi
viduālajām mājām. Tas ir izdarīts. 
Mēs prasām uzlikt ūdnesskaitītā- 
jus dažādām mazajām firmiņām, 
kas izvietotas dzīvojamās mājās, 
jo, norēķinoties par ūdens piegādi, 
viņiem ir jāmaksā 18 % PVN. 
Vairāki simti iedzīvotāju skaitītā
jus ir uzstādījuši dzīvokļos, bet 
pavisam ūdensskaitītāji ir ne vai
rāk kā 6% patērētāju un domes 
objektiem.

- Ja visi patērētāji saliks 
ūdensskaitītājus, vai jūs nebūsit 
zaudētāji?

- Prakse rāda, ka visi, kas .sali
kuši skaitītājus, arī norēķinās par 
saņemto pakalpojumu. Vislielākie 
zaudētāji mēs esam tai ziņā, ka 
sniedzam pakalpojumus tiem, ku
ri nesamaksā. Ja pareizi atceros, 
tad namu pārvalžu parāds par ūde
ni un kanalizāciju līdz 1. janvārim 
bija 170 tūkstoši latu. Tā ir ļoti lie
la summa, tā ka mums ir ļoti neiz
devīgs bizness.

- Kādas ir jūsu uzņēmuma 
lielākās problēmas?

- Ir ļoti daudz nekvalitatīvi 
izbūvētu tīklu. Daudzus būvējušas 
nevis specializētas celtniecības 
organizācijas, kurām ir prasme un 
atbilstoši materiāli, bet gan būvēti 
saimnieciskā kārtā, pielietojot 
tādus materiālus, kādi tobrīd bija 
pieejami. Arī tāpēc šo cauruļvadu 
mūžs neatbilst 50 gadu termiņam, 
kurus tiem vajadzētu kalpot.

- Cik vecas ir šīs iekārtas?
- Aptuveni 30-35 gadus. Bet ir 

pat jaunākas vietas, piemēram, 
ūdensvads Celtnieku ielā, kur pa
mata maģistrāle izbūvēta no čugu
na caurulēm, kas atbilst normatī
viem, bet atvados uz mājām ir iz
mantotas samērā nekvalitatīvas 
tērauda caurules, kuras tagad plīst 
viena pēc otras, jo ir galīgi izrūsē

jušas.
- Kuri ir pilsētas “karstākie” 

punkti no jūsu uzņēmuma vie
dokļa?

- Ja rēķinām pēc tā, cik daudz 
iedzīvotāju kāda globāla avārija 
var skart, tad galvenais ir centrā
lais kanalizācijas kolektors pie 
Daugavpils šosejas, kas visiem 
sagādāja nepatīkamu pārsteigumu 
pagājušā gada 18. novembrī un 
joprojām ir apšaubāmā stāvoklī. 
Šajā gadījumā parādās nepatīka
ma problēma - aizvākt metāla ga
rāžas no kanalizācijas kolektora 
trases, jo tieši pa šo līniju mēs bū
vēsim jauno kanalizācijas kolek
toru. Ar šo jautājumu jau diezgan 
ilgi nodarbojas vairāki domes die
nesti: īpašniekiem ir paziņots, 
garāžas - numurētas, meklēta 
vieta jaunajai novietnei. Manu
prāt, tas domei būtu jāatrisina tu
vāko divu mēnešu laikā.

- Kad jūs plānojat šos darbus 
sākt?

- Ir iesniegts priekšlikums pie
šķirt līdzekļus no pašvaldības 
budžeta, un, ja to apstiprinās, dar
bi varētu sākties, protams, atkarī
bā no laika apstākļiem, jau martā, 
un ilgt aptuveni divus mēnešus.

Turpinot šo tēmu, ļoti nepatī
kama ir kanalizācijas pārsūknēša
nas stacija pie tirgus laukuma 
Lauku ielā. Tā ir izbūvēta ļoti ze
mā vietā un tur ir vienpusēja elek- 
trobarošana. Šeit ir nepieciešams 
kapitālais remonts, bet to varēsim 
sākt tikai pēc kolektora izbūves.

Ir jau arī tādi darbi, kas vērsti 
uz to, lai ne tikai nepasliktinātu 
esošo situāciju, bet arī to uzlabotu. 
Viens no priekšlikumiem - savie
not k/s Budeskalni ūdensapgādes 
sitēmu ar mūsu ūdensapgādes sis
tēmu HES ciematā. Iedzīvotāji va
rēs arī baltas blūzītes bez īpašām 
bailēm skalot vannā, nebaidoties, 
ka vienā brīdī varētu parādīties rū
sains ūdens un šīs blūzītes sabojāt. 
Pieaugs arī spiediens tīklā, tātad 
agrofrimas ciemata mājām arī 
augšējo stāvos tiks nodrošināta 
pastāvīga ūdens padeve. Šo dar
bu, ja pietiks līdzekļu, varētu veikt 
jau šogad.

Pašvaldības uzņēmums no pā
rējiem piegādātājiem atšķiras ar 
to, ka mums ir deleģēta daļa no 
pašvaldības funkcijām. Piemē
ram, jādomā par perspektīvo attīs
tību. Viens no pašvaldības uzde
vumiem ir organizēt attiecīgajā 
apdzīvotajā vietā ūdensapgādi, 
kanalizācijas notekūdeņu aizvadī
šanu, taču ir jānodarbojas ar 
iespējamo komunikāciju plānoša
nu tajos rajonos, kur notiks apbū
ve.

- Vai tagad, kad neesat vairs 
domes nodaļa, bet pašvaldības 
uzņēmums, nevajadzēs domāt 
par tarifu pacelšanu?

- Par tarifu paaugstināšanu būs 
jādomā, jo ir kāda pozīcija, kura 
mūsu tarifos līdz šim nav bijusi at
bilstoši atspoguļota, proti, amorti
zācijas atskaitījumi, - tie līdzekļi, 
kuri nepieciešami šo sistēmu reā
lai atjaunošanai. Kvīšu grāmatiņās 
tā varētu parādīties aprīlī. Otra po
zīcija, protams, ir elektroenerģija, 
kuras cenas tomēr ietekmē mūsu 
saimniecību. Gadā par elektro

enerģiju maksājam aptuveni 80 
tūkstoši latu - 30-35% no visiem 
izdevumiem.

Ļoti svarīgs un grūti risināms 
jautājums pašreizējos likumdoša
nas ietvaros ir jauno apgūstamo 
apbūves gabalu komunikāciju 
ierīkošanas finansēšana. Pēc pa
stāvošās likumdošanas šīs komu
nikācijas jāierīko pašvaldībai, nav 
vien teikts - par kādiem līdzek
ļiem? Cilvēkam pietiek iegūt īpa
šumā zemes gabalu, par kuru viņš 
samaksā samērā nelielu nodokli, 
bet pašvaldībai jāiegulda lieli 
līdzekļi, lai šim apbūves gabalam 
pievilktu ceļu, izbūvētu kanalizā
ciju, elektrību, ūdensvadu. Kurlai 
ņem šos līdzekļus? Taču, ja komu- 
nikācijas neizbūvēs pašvaldība, 
tad daļa būvētāju šo jautājumu 
mēģinās atrisināt paši, un ieguldīs 
ievērojamus līdzekeļūs, kas varē
tu būt vēl lielāki nekā iespējamā 
dalības maksa, ja šī sistēma tiktu 
izbūvēta centralizēti.

- Uz kuriem Salaspils rajo
niem tas attiecas?

- Apbūves gabalus aiz Budes- 
kalna ielas - Meldru, Smilgu ielas 
rajonā un tā saucamo purva masī
vu, bet, domāju, ka drīz nāks klāt 
arī citas vietas. Šiem rajoniem ir 
savlaicīgi jāizstrādā vismaz pirm- 
projekti, lai komunikācijas izbū
vētu loģiskā secībā. Lai nav tā, ka 
izbūvē ceļus, bet pēc gada gāz,e- 
nieki izrok un iebūvē savu cauruļ
vadu, tad nāk nākamie, kuri vēl
reiz izrakņā ceļu un zem gāzes- 
vada velk citas komunikācijas 
utml. Tā ir ļoti svarīga problēma, 
kas būtu jārisina tā, lai mēs sev ne
radītu papildu grūtības ne tuvāka
jā, ne tālākajā laikā.

Problēmu sagādā arī Rīgas 
HES, kura ūdens līmenis ir 18 m 
virs jūras līmeņa, kas neapšaubā
mi ietekmē visu Salaspils dzīvi un 
komunikāciju pastāvēšanu.

- Kādā veidā ietekmē?
- Zem Salaspils smilšu slāņa 

atrodas irdenie dolomīta ieži, kuri 
ietiecas Daugavas vecajā gultnē 
zem HES un pa šiem slāņiem tiek 
spiests augšā ūdens. Būtībā mēs 
peldam, visa mūsu noteču sistēma 
strādā, lai nepārtraukti aizvadītu 
šos filtrācijas ūdeņu. Pastāvot 
HES, Salaspils pilsēta par to sa
ņem dabas resursu nodokli, bet tai 
pat laikā šīs milzīgās summas tiek 
ieskaitītass izlīdzināšanas fondā. 
Kas tad Salaspilij no tā visa tiek? 
Paliek HES būvētāju ciemats, 
slīkstošās komunikācijas, peldo
šās ielas un vēl ļoti daudz citu pro
blēmu. Paliektas, ka mums pilsē
tā būtu ļoti gara krasta līnija, bet 
mēs to nevaram izmantot ne kem
pinga būvēšanai, ne peldvietai, jo 
šī ūdenskrātuve ir Rīgas ūdens
apgādes avots. Salaspils nesaņem 
pat to naudu, kas pēc likuma pie
nākas. Kādreiz LPSR valdību un 
valsts plāna komitejas ierēdņus iz
devās pārliecināt par to, ka Botā
niskais dārzs slīkst HES dēļ, un 
Botāniskā dārza meliorācijas sis
tēmai tika piešķirti līdzekļi, un to 
arī izbūvēja. Bet pārējā pilsētas 
daļa, kas vietām atrodas vēl ze
māk nekā Botāniskais dārzs, nekā 
nav saņēmusi pēc Rīgas HES būv
niecības. Tas ir deputātu kompe
tencē. Tas nebūs viegli, bet jāsa
vāc ekspertīzes rezultāti, pierādī
jumi un jāiet cīnīties par sevi. □

Inga R E Č A

Juniores atkal svin uzvaru
10. janvāri Ludzā risinājās Latvijas junioru čempionāta rokasbum

bā juniorēm 2. kārta. Tāpat kā pirmajā kārtā, ari šajā uzvarēja Salaspils 
meitenes, pārspējot Ogres un Ludzas komandas. Vietu sadalījums ir 
šāds: 1. vietā - Salaspils (10 punkti), 2. vietā -Ogre (6 punkti), 3. vietā 
- Ludza (2 punkti), 4. vietā - Dobele (0 punktu).

Par rezultatīvāko spēlētāju atkal tika atzīta Diāna Šušpanova no Sa
laspils (66 iemestas bumbas), trešā labākā spēlētāja arī mūsējā - Oksana 
Pozdejeva.

Čempionāta 3. kārta notiks 7.un 8. martā Ogrē.

A ugstakaja līga uzvar Ako -Salaspils m eitenes
Arī Latvijas čempionāta augstākās līgas 3. kārtas cīņās rokasbumbā 

sievietēm ar rezultātu 38:29 Salaspils komanda Ako pieveica Ludzas 
sportistes. Šajā spēlē Diāna Šušpanova iemeta 17 (!) bumbas un tādējādi 
ar 126 iemestām bumbām nostiprināja savas līderes pozīcijas cīņā par 
čempionāta rezultatīvāko spēlētāju. Tatjana Žukovska iemeta 8 bumbas, 
Oksana Pozdejeva- 7, Inese Vilcāne - 4, pa vienai - Nataša Česnakova 
un Svetlana Šleize.

Ināls D O G U Z O V S , treneris

I. grupa
J. Ziediņš 
B.Bruno 
V.Līdaks 
E. Spodris 
D.Paņkovs 
R.Rukuts 
A.Paškovs 
A.Temovskis

S.Jarānovs
I.Poļakovs
A.Rukuts
V.Kisļaks
A.Gribānovs
V.Škutāns
S.Kisļaks
V.Mazurs

2.grupa
I.Ščaņicins
A.Temovskis
V.Fiļājevs
D. Bespālovs 
V.Staržkēvičs
E. Bīdermanis 
A.Sokolovs 
E.Elliņš

4.grupa
R.Ezergailis
A.Ezergailis
A.Ezv.rgailis
E.Silavs

konkurss

RĪG AS
kom erc
BANKA

Konkurss "Rīgas 
Komercbankas 
Salaspils filiālei 
- 5 gadi"

Vai Jūs vēlaties savā īpašumā iegūt uzpildītu kredītkarti un satikties 
ar vienu no sekmīgākajiem Latvijas baņķieriem - Rīgas Komercbankas 
prezidentu Vladimiru Kuļiku? Varbūt cerat iegūt speciālbalvu?

Ja “jā”, tad piedalieties RKB Salaspils filiāles rīkotajā konkursā! 
Konkurss notiek trijās kārtās, jāatbild uz 15 jautājumiem. Atbilžu ie

sūtīšanas termiņš - nedēļa pēc jautājumu publicēšanas dienas. Savas at
bildes sūtiet uz Salaspils Vēstu redakciju Līvzemes ielā 8, LV-2169. 
Balvas gaida arī katras kārtas oriģinālāko atbilžu autorus!

3. KĀRTAS JAUTĀJUMI
1. Uzsākot darbu, filiālē bija:

a/ 3 darbinieki; 
b /4 darbinieki; 
c/ 5 darbinieki; 
d/ ..................

2. A/S RKB Salaspils filiāle:
a/ izgatavo elektroniskās norēķinu kartes; 
bl apkalpo elektroniskās norēķinu kartes; 
c/ izgatavo tikai Visa Electron norēķinu kartes; 
d/ ........................ . ......... ...................1...................

3. A/S RKB Salaspils filiālei nav norēķinu grupas: 
a/Salaspilī, Enerģētiķu ielā 9;
b/ Rīgā, Dzirnavu ielā 140; 
c/ Ķekavā, Nākotnes ielā 2; 
d/ . ’.......... ' .........................

4. Pasaules starpbanku komunikācijas sistēmas nosaukums ir:
a/ On line\ 
bI Swift\
cl World Banking; 
d/.......................

5. ECU ir:
a/kredītkarte;
bl specifisks banku termins; 
c/ Eiropas norēķinu vienība; 
d/ ...................!...............

K/n Rīgava 2 8 . 0 1 . organizē braucienu uz Dailes teātra  izrādi 
SKOPULIS

T itu llo m a  - G unārs  Placens, lom ās - G. Ozolīte, 0 .  D reģe,
P. L iepiņš, A. S krastiņš , J. S trenga , I. Auziņš.

Biļetes var iegādāties k /n , to cena Ls 2 .0 0  un 2 .5 0 ; tran sp o rta  
paka lpo jum i - Ls 0 .6 0 .

Izb raukšana no k/n Rīgava pīkst. 1 7 :3 0 . Tālr. 4 1 1 6 3 .

A tstā jie t arī Jus savu ziņu m ušu  
autom ātiskajā  atbildētājā!

Tālr. 43159.

2

Saruna ar Ēriku JUŠĶEVICU, p/u Valgums-S direktoru
(Turpinājums no 1. Ipp.)

16.janvarī notikušo galda tenisa 
sacensību rezultāti

sports



viens no mums

Dievs ir labais katra cilvēkā
Savu stāstu Imants VINTE iesāk: (<Esmu siguldietis, dzīvoju tur līdz 
18gadu v e c u m a m . u n  tā vairāk nekā stundu - atmiņas, prātojumi 
un secinājumi. Viņš tic savas zemes un tautas atjaunotnei bez 
pārspīlēta patosa, vienkārši tic un citādi nevar būt. Viņš neiet 
baznīcā, jo  Dievs ir tepat līdzās un nekur nav jāmeklē. Kaut arī 
vairākus gadus jau pensijā, Imants VINTE vēl joprojām atvērts 
visam jaunajam. Un viņš stāsta...

nepiepildītie sapņi paliek 
autoinspekcijā

Kopš 1958. gada strādāju auto
inspekcijā līdz pat 1980. gadam. 
Biju ceļu policists. Sāku strādāt kā 
seržants un no darba aizgāju kā 
kapteinis. Šis darbs nebija sirds
lieta. Atgriežoties no armijas, ma
ni nepierakstīja Rīgā, un kāds pa
zīstams puisis man ieteica strādāt 
policijā. Gribēju mācīties jūras- 
skolā, tas bija jaunības gadu sap
nis - ceļot, redzēt pasauli -, bet tā 
arī palika nepiepildīts. Mani neuz
ņēma. Esmu latvietis, tātad - neuz
ticams cilvēks, divi mani onkuļi 
bija leģionā. Taču 1958. gadā 
Iekšlietu ministrija kā par brīnu
mu pieņēma.

Darbs autoinspekcijā nav pa
teicīgs, daudzi cilvēki jutās aizvai
noti, tomēr, braucot pa Rīgas rajo
nu, mani vēl joprojām pazīst, tikai 
katrs reaģē citādāk - cits pasveici
na, cits nolamā. Mani iepriecināja 
kāds gadījums: Salaspilī ļoti bieži 
kādu cilvēku nācās sodīt par sa
tiksmes noteikumu pārkāpšanu, 
un tikai pēc ilgāka laika viņš, pa
teicoties regulārajiem sodiem, 
beidzot saprata, ka rada avārijas 
situācijas.

Vienīgais gadījums, kad nepie
ciešams pārkāpt satiksmes notei
kumus - nogādājot kādu cilvēku 
medicīnas iestādē. Pārējā laikā, 
izbraucot ar mašīnu, svarīgi neaiz
mirst mājās galvu.

Gribētu, lai jaunie ceļu policisti 
būtu godīgi, cienītu sevi, tad viņi 
spēs cienīt autovadītāju, arī tad, ja 
viņš jāsoda.

būt godīgam un zināt likumus
1985. gadā aizgāju pensijā, 

vēlāk vēl divus gadus nostrādāju 
Salaspils domē par nodokļu ins

pektoru. Šajā darbā galvenais ir 
ievērot likumu, izpildīt visas tā 
prasības. Tajā laikā mani draudēja 
nošaut, nosist, solīja lielas naudas 
summas. Taču man ļoti svarīgi ir 
vienmēr būt godīgam. Man nebija 
izglītības šajā jomā, arī pieredzes 
nebija, taču orientējos likumdoša
nā. Arī šobrīd vēl sekoju līdzi liku
miem, taču pārāk neiedziļinos. 
Lai arī kādu darbu darītu, jāzina 
attiecīgie likumi, savas tiesības un 
pienākumi.

Mēs vēl joprojām strādājam 
pēc padomju likumiem. Gandrīz 
katrs pants ir pārtulkots, bet jēga 
- no padomju laikiem. Beidzot 
valdībai jāsāk domāt par iedzīvo
tājiem. Kā piemēru varu nosaukt 
Rīgas rajona tehniskās apskates 
punkta likvidāciju. Ļoti palielinā
jies transporta vienību skaits, taču 
tiek darīts viss, lai iziet tehnisko 
apskati būtu apgrūtinoši. Cilvē
kam jābrauc, piemēram, no Bal
dones uz Siguldu, turklāt jāstāv 
nebeidzamā rindā. Tā izpaužas 
valdības attieksme.

“Kusties, kamēr vari!”
Darbojos pensionāru padomē, 

10 cilvēku komandā. Palīdzam 
sociālās aprūpes dienestam, orga
nizējam pensionāru tikšanās ar 
vietējiem deputātiem, koncertus 
un pasākumus svētkos, kas ļoti 
priecē cilvēkus, organizējam lē
tāku sēklu iegādi pavasaros. Taču 
darbā mani vairs neņem, saka, ka 
esot par vecu. Bet man taču galva 
vēl strādā!

Mans dzīves kredo - kusties, 
kamēr vari! Abi ar sievu aizrauja
mies ar dārzkopību. Audzējam 
zemenes, ķirbjus (tos nesen varēja 
apskatīt izstādē). Audzējam visu 
pašu vajadzībām, bet, ja izaug vai
rāk, realizējam Salaspils tirgū.

Labprāt lasu grāmatas, īpaši par 
vēsturi. Patīk makšķerēt, bet pē
dējos septiņus gadus pietrūcis lai
ka. Kādreiz domāju: aiziešu pen
sijā, būs tik daudz laika darīt to, ko 
vēlos. Bet diemžēl dienas pa
skrien nemanot.

Gribētu kaut kur mācīties, bet 
drosmes pietrūkst. Labprāt studē
tu vēsturi. Vajag daudz naudas, 
bet no pensijas nesanāk.

kas nedzer šņabi, 
nedabū dzīvokli?

Salaspilī dzīvoju kopš 1982. 
gada. Pirms tam īrēju dzīvokli un 
nekādi nevarēju atrast pastāvīgu 
dzīvesvietu, jo, kaut arī biju dzī
vokļu rindā, tā arī neizdevās tikt 
pie dzīvokļa. Vienmēr kādam par
tijas vīram vairāk vajadzēja. Es 
neiestājos partijā, nedomāju, ka to 
vajadzēja darīt dzīvokļa dēļ, un ci
tu iemeslu nebija. Pazinu kādu 
partijas cilvēku un, kad viņš mēģi
nāja mani pierunāt, teicu: ja iemā
cīšos tik daudz šņabi dzert un tik 
daudz nepatikšanu taisīt, varbūt.

Man ir svarīgi, kas notiek Sa
laspilī. Gribu, lai pilsēta būtu sa
kārtota, lai ekonomētu līdzekļus. 
Kaut vai ielu apgaismojums - tas 
ir mans mazākais jājamzirdziņš - 
deg vēl pusstundu pēc gaismas 
iestāšanās. Svarīgi ir palīdzēt 
vientuļiem, trūcīgiem cilvēkiem, 
pensionāriem un invalīdiem. Pa
līdzēt vietējiem uzņēmējiem un 
zemniekiem. Salaspils dome gan 
iespēju robežās rūpējas par sa
viem iedzīvotājiem, bet droši vien 
varētu vairāk.

kad “putas” būs 
noņemtas, tauta dzīvos

Piedalījos barikādēs. Zinājām, 
ka uz Rīgu gatavojas nākt Pleska- 
vas divīzija, nezinājām, kā ar pli
kām rokām aizstāvēties. Domā
jām - sadosimies rokās un nostāsi
mies gar Daugavas krastu, lai 
brauc un šauj. Jāmirst tikai vienu 
reizi, tad jau labāk tā...

Barikādēs bija pacilātība, vie
notības sajūta, taču šobrīd tauta 
jūtas apjukusi. Pie varas nokļuvu
ši negodīgi bļāvēji. Kaut kas nav

piepildījies, par ko sapņojām 50 
gadus. Formāli mums ir demokrā
tija, bet vēl joprojām darbojas pa
domju demogoģija. Cilvēki ir kļu
vuši vienaldzīgi, bet tā nedrīkst 
būt. Gaidu, kad cilvēki reiz pie
ņemsies prātā un nevēlēs par šiem 
te, kas jau septiņus gadus pie va
ras. Ir taču izvēle, daudz labu un 
godīgu cilvēku, bet viņi bieži vien 
nevēlas iesaistīties politikā. Es pa

rasti saku tā - jūs nopērkat tīru, 
svaigu gaļas gabaliņu, mājās vārāt 
zupu, pirmās parādās putas. Tāpat 
arī mums, kamēr “putas” nebūs 
noņemtas, klāsies grūti. Tas aiz
ņems varbūt 10-15 gadus. Taču 
latviešu tauta dzīvos, un dzīvos 
labi.

pasargāt bērnus un 
mazbērnus...

Puikas gados reiz esmu stāvējis 
zem pistoles stobra - toreiz izglāba 
veiklās kājas, otrreiz uz mani gri
bēja šaut mūsu atbrīvotāji. īsa dzī
vīte nodzīvota, bet visu tajā mirklī 
atcerējos. Es nebaidos nāves, ir 
teiciens - “No zemes tu esi*iācis, 
par zemi tev jāpaliek”, runājot par

fizisko ķermeni. Bet dvēsele.. es 
ticu, ka kaut kam vēl jābūt. Kat
ram nodzīvotajā laikā kaut kas jā
paveic, tā ir misijas apziņa, ar kuru 
mēs piedzimstam. Tieši tāpēc 
atrodamies tieši tur un tieši tad, un 
nekā citādāk.

Kaut ko var panākt vienīgi ar 
labestību, naids spēj radīt tikai 
naidu. Labestība izplatās daudz 
ātrāk. Mēs esam tikai sīksīka da

ļiņa, ļoti nepastāvīga un pārejoša, 
tāpēc šajā īsajā laika posmā jācen
šas izdarīt pēc iespējas vairāk la
bā.

Esmu ticīgs. Domāju, ka Dievs 
ir sirdī, nevis baznīcā. Dievs ir la
bais katrā cilvēkā, un mežs ir baz
nīca. Pēc Atmodas baznīcas bija 
pilnas ar cilvēkiem, dažiem tā pa
tiesi bija atmoda, bet bija arī ļoti 
daudz liekulīgu “kristiešu”. Šie 50 
gadi ir kultivējuši liekulību, un tas 
nepaliek bez sekām, to nevar iz
ārstēt tik ātri. Jācenšas, lai tā ne
iedzimtu bērnos un mazbērnos. □

A r Im antu V IN T I sarunājās  
Astra N A G L E

Vilnis Kreilis: “Esmu saindēts poligrāfiķis”

•  Daļa no tipogrāfijās "Kreilis un Ko" kolektīva.
No kreisās: Vilnis KREILIS, Gunta TARTA, Ruta TRIBOCKA, 
Eduards GEKS, Lita SALCĒVIČA

1991. gadā Silavas skaitļoša
nas centrā savu darbību uzsāka ti
pogrāfija Kreilis un Ko, pavisam 
nesen tipogrāfija atrada jaunas tel
pas Bioloģijas institūta teritorijā. 
Jau septīto gadu Salaspili iesien

grāmatas, izgatavo reklāmas un 
līdztekus laikrakstam Salaspils 
Vēstis izdod arī Ogres, Lielvārdes 
un Ķeguma avīzes.

Uzņēmuma izveidošanā līdzek
ļus ieguldīja izdevniecība Artava,

sākotnēji šī bija izdevniecības 
tipogrāfija. Kad sadarbība ar iz
devniecību pārtrūka, tipogrāfija 
Kreilis un Ko kļūst par ģimenes 
uzņēmumu - tajā darbojas Vilnis 
Kreilis, viņa abas meitas, kuras 
beigušas grāmatu iesiešanas kur
sus, palīgā nāk arī sieva. Uzņēmu
mā strādā desmit cilvēku. Ikvie
nam no viņiem ir profesionāla 
izglītība.

Tipogrāfijas vadītājs Vilnis 
Kreilis stāsta: “Es esmu saindēts 
poligrāfiķis. Savu poligrāfijas 
karjeru sāku 1949. gadā un pavi
sam drīz būšu tieši šai nozarei vel
tījis jau 50 gadus.”

Tipogrāfijai ir atbilstoša tehni
ka, lai veiktu gandrīz visus poli
grāfijas darbus. Iespējams arī iz
dot grāmatas ādas iesējumā. Taču 
tas izmaksā ļoti dārgi, nav arī pa
sūtītāju.

Savu pievēršanos poligrāfijai 
V. Kreilis skaidro vienkārši: “13 
gadus nostrādāju tipogrāfijā kā

grāmatvedis. Neklātienē pabeidzu 
Maskavas Poligrāfijas institūtu un 
strādāju kā poligrāfiķis. Poligrā
fija ir interesanta nozare - nekas 
neatkārtojas. Jauni laikraksta nu
muri, jaunas grāmatas, reklāmas.

Pašu vadītāju visvairāk intere
sē grāmatu iespiešana (“Esmu iz
lasījis gandrīz visas grāmatas, ku - 
ras šeit iespiež!”), tas gan esot ļoti 
darbietilpīgs process, ne tik iene
sīgs kā reklāmas, kas turklāt ne
prasa daudz darba.

Vilnis Kreilis kā.poligrāfiķis 
nostrādājis gandrīz 50 gadus un 
iepazinis vairākas iespiedtehnikas 
attīstības stadijas - sākot no burt
liču laikiem un beidzot ar šīsdie
nas datorsalikumu. V. Kreilis 
stāsta: “Kādreiz visu avīzi pa vie
nam burtiņam salika ar roku. Trīs 
cilvēki gandrīz divas dienas lika 
vienu rajona avīzi. Latviešu alfa
bētā ir 33 burti, atsevišķi arī lielie 
burti, taču tas vēl nav tik sarežģīti. 
Leņingradas Zinātņu akadēmijas

tipogrāfijā redzēju tik lielu burteni 
kā siena, kurā atradās japāņu hie
roglifi. Ja vajdzēja kādu retāku 
burtu, burtliči pa trepītēm kāpa 
pakaļ. Šodien tipogrāfijas darbs ir 
vieglāks, jo mēs saņemam jau sa
liktu materiālu. Arī kvalitāte uzla
bojusies. Pasaules poligrāfija šo 
ceļu gāja jau no 60-tajiem gadiem. 
Mēs esam atpalikuši. Taču Krie
vijā vēl joprojām provinces avīzes 
strādā ar svina burtiņiem. 1969. 
gadā, kad piedalījos Starptautis
kajā poligrāfijas izstādē, Maska
vā, tad mēs kā brīnumu vērojām 
tehniku, ar kuru strādājam šo
brīd.”

Tipogrāfijai ir pastāvīga sadar
bība ar divām izdevniecībām - 
apgādu Lielvārds, kas izdod gal
venokārt mācību grāmatas un iz
devniecību Tapals. Izņemot laik
rakstu Salaspils Vēstis, citu pasū
tītāju no Salaspils nav. V. Kreilis 
izsaka vēlēšanos sadarboties arī ar 
Salaspils uzņēmējiem un firmu 
vadītājiem. Q

Astra N A G L E
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Ja Jum s ir vajadzīga:
□ pašvaldības policijas;
□ ugunsdzēsēju;
□ ūdensvada un kanalizācijas nodaļas;
□ ātrā medicīniskā un cita veida palīdzība  

ekstrem ālos gadījumos,
zvaniet: 40001 vai 40003 
jeb 29355564 (mobilais)!

P A G A J U Š A J Ā N E D Ē Ļ Ā
nogādāts Jelgavas rajona iedzīvo
tājs Juris Auziņš (1953), ģērbies 
tikai violetās apakšbiksēs.

Izsit logu
12. janvārī, pīkst. 18.10, paš

valdības policisti saņem izsauku
mu uz Parka ielu 1, kur notiek ģi
menes skandāls. Notikuma vietā 
policisti konstatēja, ka Zintis Mo- 
tusenoks no Celtnieku ielas atro
das alkohola reibumā un ir izdau
zījis logu. Motusenoks nogādāts 
policijā.

P ē c  Iekšlietu ministrijas 
un pašvaldības policijas 

m ateriāliem  
sagatavojis Jānis VA N A G S

Autoskola "Mācību INTERKONVIS"
Aicina uz "B" kategorijas autovadītāju 

kursiem. Mācību sākums 1998. gada 2. 
februārī, 17:30. Adrese: Rīgā, Lāčplēša ielā 
125, 3. stāvs, 3. klase. Mācības notiks dienas un vakara 
grupās, latviešu un krievu valodā pirmdien, trešdien, 
piektdien.

Maksāt var pa daļām, samaksa - minimālai 
Ceļu uz kursiem apmaksā autoskolai 

Tālr. 263425, no 10 līdz 21, katru dienuļ

Sporta komplekss
aicina pieteikties bērnus no 

9 līdz 13 gadiem 
galda tenisa rīta grupā.

Jūs gaidīs treneris 
Andris Nēmīro. 

Tālr. 43115.
o

Salaspils televīzijas bezmaksas privātsludinājums

Dažādi

pārdod
s l u d i n ā j u m i

 Zemi (0,5 ha) Salaspils centra, 
Lauku un Rīgas ielas stūrī, lēti.
Tālr. 44462._________________

 Vienstāvu māju Doles salā (4 
istabas, 2 virtuves, pagrabs, saim
niecības ēka, siltumnīca, zeme 0,2 
ha) un divstāvu māju Gaismas ielā 
(6 istabas, veranda, saimneicības 
ēka, garāža, siltumnīca).
Tālr. 44462,_________________

3-istabu dzīvokli bijušās agro- 
firmas teritorijā. Tālr. 41081.

3-istabu dzīvokli ZA ciematā 
(103. sērija, 1. stāvs, 42/62 m2, 
tālr., liela lodžija un 1. stāvu māju 
Silavā (3 istabas, virtuve, daļējas 
ērtības). Iespējami varianti.
Tālr. 44462._________________

 4-istabu 2-stāvu dzīvokli ar vi
sām ērtībām, tālruni, lodžiju Dau
gavpilī vai maina pret 2,5-3-istabu 
dzīvokli vai māju Salaspilī, Saul
kalnē, Ulbrokā, Ķengaragā, Purv- 
ciemā; iespējami varianti. Tālr. 
Daugavpilī - 5450366; Rīgā -
278811, vakaros._____________

 1-istabas dzīvokli Skolas ielā 
7/3, 1. stāvs, lēti. Tālr. 44462.

2-istabu dzīvokli ZA ciematā 
(103. sērija, 4/5, tālr., lodžija, 32/ 
52 m2, labā kārtībā) vai MAINU 
pret 2-istabu dzīvokli HES rajonā. 
Tālr. 44462._________________

Privatizētu 2-istabu dzīvokli 
Silavā (viss jauns, telefons).
Tālr. 40919._________________

 Garāža 3,5/6,5 m2 ar pagrabu 
kooperatīvā Enerģētiķis. Tālr. 
42785, līdz 18:00; 40010, va
karos.

Licencēta firma 1US&CE 
pērk un pārdod 
privatizācijas sertifikātus.

| Adrese: Salaspilī,
Skolas ielā 5 
(telegrāfa telpās).

( izgriez un atsūti! ) bezmaksas privātsludinājums
P Ā R D O D P Ē R K M A I N A ĪR Ē IZ Ī R Ē M E K L Ē  D A R B U P I E D Ā V Ā  D A R B U I E P A Z Ī Š A N Ā S D A Ž Ā D I V A J A D Z ĪG O  P A S V ĪT R O T !

 Garāžu kooperatīvā Enerģēti
ķis. Tālr. 46231.
"3* Dārzu dārzkopības kooperatī- 
vā Lakstīgala Saulkalnē.
Tālr. 45656._________________

 Jaunu gāzes aparātu ūdens sil
dīšanai VPG un mazlietotu pusau
tomātisko veļas mazgājamo mašī-
nu. Tālr. 49780.______________

Melnu sekciju, lietotu, un 
priekšnama skapi ar antresolu un 
spoguli, arī lietotu. Tālr. 42196. 
«^Virtuves bufeti, saliekamu 
melnu galdu, lietoti. Cena pēc vie-
nošanās. Tālr. 40307._________

 Dīvānu pusaudzim (lietots); 
jaunu paklāju (ražotu Sīrijā, 
2x 1,60m, balts ar zaļu).
Tālr. 42474, Ļuba. __________

Akvāriju (Vācija, ar visiem 
iemītniekiem un piederumiem).
Lēti. Tālr. 42838._____________

 Oriģinālas suņu barotavas; jau
nu (melnu, stikla) motocikla aiz
sargķiveri. Lēti. Tālr. 40307, jeb
kurā laikā.
pērk_______ _______
 Steidzami - nelielu vai nepa

beigtu māju Salaspilī vai apkārt-
nē. Tālr. 44462.______________

1,5-istabas dzīvokli, izskatīšu 
visus piedāvājumus. Tālr. 47876.

maina
 1-istabas dzīvokli (labiekār

tots, 27 m2) ar/bez dārza (0,06ha, 
1,5 km attālumā, dārza māja, ze
mes grāmata) Gulbenē pret 1-ista
bu dzīvokli dzelzsceļa Rīga-Ogre 
tuvumā. Tālr. 49989 no 21-23.

SVARA VĒROTĀJI
1998. gads 
ir «Jūsu gads!

Apbedīšanas 
pakalpojumu 

birojs 
S ērd ien ītis  
Līvzemes 

ielā 22
(no sētas puses).

T ā lr . 43623
K/n Rīgava 

30. janvārī, 18:00 
visi dejas fani laipni aicināti uz 
a/s Rīgas vagonu rūpnīca bērnu 

deju kolektīva Teiksmiņa un 
k/n Rīgava deju kolektīva 

SienāzJtis
SADANCOŠANAS

KONCERTU.
Darbosies kafejnīca.

Ieeja brīva.

■s* 1-istabas dzīvokli (32 m2) ZA 
ciematā pret 2-istabu vai 3-istabu 
dzīvokli HES ciematā vai PĒR
KU. Samaksāšu parādu.
Tālr. 45715.

īrē________________
1-2-istabu dzīvokli (iespējams 

ar malkas apkuri) vai pusi mājas. 
Uz ilgu laiku. Ne dārgi. Tālr. 
48790, pēc 18:00.

Ģimene vēlas īrēt 2-3-istabu 
dzīvokli uz ilgāku laiku. HES 
rajonā nepiedāvāt. Tālr. 49930. 
^Steidzam i! 1-istabas dzīvokli, 
var būt nemēbelēts. Tālr. 40246, 
no 17-18 darbdienās.

izīrē
Inteliģenta saimniece - istabu 

vienam cilvēkam 2-istabu dzīvok
li jaunā mājā (mēbelētu, ar tālruni, 
visas ērtības). Cena - Ls 25.
Tālr. 46661.

meklē darbu
«BMBMBMBMaaBaaaHBaaaaaaanin * mmmmmmmmmmmmummmam

Elektroniķis programmētājs, ar 
pieredzi, meklē darbu uz datora. 
Remontēju sadzīves radioaparatū
ru. Grāmatvedības programmas. 
Pal sistēm as bloku ierīkoša
na. Varu strādāt apvienošanas kār
tībā. Tālr. 45172.

piedāvā darbu
5-6 kategorijas elektriķim  

elektroniķim. Tālr. 49832,19-20.
Vajadzīga auklīte 8 mēnešus 

vecam puisītim, darba dienās, va- 
karos (17-22). Tālr. 45006.

Meklē kārtīgu un godīgu sie
vieti (latvieti), kura mīl bērnus (5 
un 7 g.v.), spētu viņus pieskatīt un 
palīdzēt mājas darbos, nepiecie
šams tālrunis. Tālr. 41707, darba 
dienās 19-21, brīvdienās 10-21,
Sanita.______________________

 Salaspils 1. vidusskola aicina 
darbā fizikas skolotāju un angļu 
valodas skolotāju. Pieteikties per
sonīgi vai pa tālruņiem 47253, 
42178.

dažādi_____________
 Santehniķis remontē, montē un 

regulē apkures katlus un sistēmas, 
ūdensvadu un kanalizācijas sistē- 
mas. Tālr. 47312, Jevgēnijs.

 Rudam, vidēja vecuma runcim 
pazudis saimnieks. Tālr. 43159,
dienā, 44612, vakaros.________

 Mūrē krāsnis, plītis un kamī
nus. Tālr. 45075.

līdzjūtības
Tas vienīgais ir mūžīgs 

mierinājus, 
kad aizejam aiz mums vēl 

paliek citi. 
Un paliek pasaule, kur viss ir 

nekā laikā... 
Skumjās esam kopā ar Jāni 

ROŽKALNU no tēva uz mūžu 
atvadoties.

Salaspils 1. vidusskolas 
1.a klases kolektīvs un 

bērnudārza  
_____________ S a im e  kolektīvs
Cik grūti ticē, ka nekad vairs dzīvē 
Tev neiznāks ar tēvu parunāt. 
Bez. viņa dienas uzausīs un dzisīs. 
Bez. viņa vasarām būs jāatnāk.

Skumstam kopā ar Sintiju un 
viņas māmiņu mīļo tēti smiltājā 
pavadot.
Salaspils 1. vidusskolas 4.b  
klases skolēni, audzinātāja  

un vecāki

©  "S alaspils  V ēs tis”
Izdevējs - Salaspils pilsētas 
ar lauku teritoriju dome. 
Reģistrācijas apliecība nr. 1922.

redaktore - Inga Reča  
korespondenti - Astra Nagle,

Jān is  Vanags
korektore un literārā redaktore - 
Nīna Leim ane
m aketētājs-Dm itrijs Zagoru ļko

Redakcijas adrese: Līvzemes iela 8, 
p.n. Salaspils-1, LV-2169,

tālrunis: 43159.

Iznāk kopš 1996. gada 17. maija. 
Datorsalikums. Ofsetiespiedums. 
Iespiests Salaspilī,
SIA "Kreilis un Ko" tipogrāfijā. 
Iznāk piektdienās.

Metieni:
latviešu izdevumam -1100 eks., 
krievu izdevumam - 650 eks. 
Pārpublicēšanas un citēšanas 
gadījumā atsauce uz "Salaspils 
Vēstīm" obligāta.

Sludinājumus un reklāmu 
pieņem redakcijā - Līvzemes ielā 8 
(Salaspils domes ēkā).

Par faktiem un uzvārdiem rakstos 
atbild to autori, sludinājumos - to 
iesniedzēji.
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Aiztur par zādzībām
Salaspils policija uz aizdomu 

pamata par zādzībām četru dienu 
laikā aizturēja divus Skolas ielas 
iedzīvotājus. Tā 19. janvārī tika 
aizturēts Valērijs Š. (1953), bet 15. 
janvārī Genādijs B. (1959). Abi 
nogādāti Ogres īslaicīgās aizturē
šanas izolatorā. Savukārt 13. jan
vārī par zādzības izdarīšanu aiztu
rēta Inese Ž. (1972) bez noteiktas 
dzīvesvietas un Aleksandrs K. 
(1958) no Lokom otīves ielas 
Rīgā.

Aiztur apakšbiksēs
15. janvārī 7.15 pašvaldības 

policija saņem izsaukumu uz Mie
ra ielu 22. Tur aizturēts un policijā

PērkPārdod


